
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2013-10-17, § 16 

 

 Tid Torsdagen den 17 oktober 2013, kl 16.10 – 16.40 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat Måndagen den 28 oktober 2013 

  

 

 

Maria Östberg Svanelind Jan Tigerström 

  
Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Maria Östberg Svanelind (S), vice ordföranden  

 

Jan Tigerström (M)  

Lars Svärd (M)  

Theréz Randquist (M)  

Per Hallberg (M)  

Daniel Forslund (FP)  

Lars Arell (S)  

Åke Askensten (MP)  

Anna Bäcklund (MP)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Göran Kindvall (M)   för Joakim Larsson (M)                   

Gustav Johansson (M)   för Karl Malmqvist (C)                  

Sara Gunnerud (S)   för Maria Nygård (S)                    

Clara Lindblom (V)   för Ann-Margarethe Livh (V) 

 Ersättare: 

Maria Hagbom (M)  

Patrik Silverudd (FP)  

Inga Osbjer (FP)   

Kenneth Nilsson (S)  

Håkan Olander (S)  

Elin Olsson (MP)  

Lennart Tonell (MP)   

 
Tjänstemän: 

 Tillförordnade förvaltningschefen Gunnar Jensen, Marita Anheim, Ann-Charlotte 

Bergqvist, Mårten Frumerie, Lena Mittal, Kristofer Stjernqvist och Åsa Wigfeldt samt 

borgarrådssekreteraren Martin Edgélius. 

 

 

 

 

 



  

 § 16 

Försenad upprustning av parken i Snösätra. Svar på skrivelse från Clara 

Lindblom (V) 

Dnr E2013-510-01658 
 
Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt exploateringskontorets förslag: 

 

1 Exploateringsnämnden åberopar kontorets tjänsteutlåtande som svar på skrivelse 

 från Clara Lindblom (V) angående försenad upprustning av parken i Snösätra. 

 
Handlingar i ärendet 

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande från den 1 oktober 2013. 

 
Nämndens behandling av ärendet  

 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Vice ordföranden Maria Östberg Svanelind (S) finner att nämnden beslutar enligt 

exploateringskontorets förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Clara Lindblom (V) enligt följande:  

 

Med tanke på att Rågsved är prioriterat i Söderortsvisionen är det mycket 

anmärkningsvärt att upprustningen av parken har försenats i tre år. Även om det 

finns förklaringar till detta uppfattas förseningen av Rågsvedsborna som en 

intäkt för att staden inte satsar lika mycket på parker och offentlig miljö i 

förorten, som man gör i Stockholms innerstad.  

 

Vänsterpartiet menar att staden skyndsamt bör vidta åtgärder för att slutföra 

upprustningen av parken i Snösätra om så inte är fallet. 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Kristofer Stjernqvist 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


